
Generalforsamling 22-2-23 

Så gik der endnu et år på vandværket desværre det sidste 

hvor vi selv har pumpet vand op. Vi har i 22 pumpet ca 

10000 m3 op men kun solgt godt 8000 m3 så vi har en læk 

som driller os lidt det skyldtes den kom samtidig med de 

begyndte at have grise på Havløkkegård hvad vi selvfølgelig 

er glade for, men vi mente at vandforbruget blev lidt vel 

stort. 

Der er i foråret og sommer arbejdet en del med BNBO også 

kaldet miljøsaner og som i ved endte det med at vi køber 

vand fra Østofte-nørreballe vandværk til en fornuftig pris , så 

der er i Januar lagt en vandledning langs Uglevængevej så 

der kommer vandet til jer der blev åbnet for hanen d.2-2 kl 

10 med deltagelse fra Bandholm og Østofte vandværk såvi 

håber der er sikret vand i mange år. 

Vi vil stadig opfordre folk til at tjekke deres målere med 

mellemrum og ligeledes holde øje med tomme huse i 

nærheden da det ikke er alle der lukker for vandet når de 

flytter. 

Til sidst tak til bestyrelsen for deres indsats . 
Sendt fra Mai I til Windows 
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